

# 出售居者有其屋計劃單位 SALE OF HOME OWNERSHIP SCHEME FLATS 2018

## 交表須知

- 於2018年3月29日至4月11日接獲的所有有效申請會**繼續有效**，原有申請者無須重新遞交申請。
- 原有申請者如需要更改其已登記的家庭組合，他們須先向居屋銷售小組申請取消其早前已遞交的申請，才可於新申請期內重新遞交申請表，否則原有和新遞交的申請表均會被視作重複申請而被作廢。**任何人士同時名列多於一份申請表內(包括綠表和白表)，會被視作重複申請，所有相關申請一律作廢，已繳交的費用不會獲得退還，亦不能轉讓。**
- 原有申請者如因是次重啟申請而**選擇取消其申請，其申請費用可以獲得退還**。申請者必須於**2018年10月16日或以前**，將已填妥「取消申請及發還申請費的申請表」交回居屋銷售小組跟進(地址：九龍橫頭磡南道3號香港房屋委員會(房委會)客務中心第一層平台)。上述申請表可於房委會客務中心索取或在此網站下載：[www.housingauthority.gov.hk/hos/2018](http://www.housingauthority.gov.hk/hos/2018)。

## Notes for Submission of Application Form

- All valid applications received from 29 March 2018 to 11 April 2018 will **remain as valid**. Previous applicants are not required to submit fresh applications.
- Previous applicants who wish to change their registered family composition should apply for cancellation of their previous applications to the Home Ownership Scheme Sales Unit before submitting a fresh application. If not, both the previous and newly submitted applications will be considered as duplicate and cancelled accordingly. **Should any person be found listed on more than one application form (including green form and white form), the applications will be considered as duplicate and all related applications will be null and void. The application fees paid are non-refundable and non-transferrable.**
- Previous applicants who choose to cancel their applications due to the re-opening of application **can apply for cancellation. The application fees paid will be refunded**. Applicants must complete the "Application Form of Cancellation of Application and Refund of Application Fee" and submit to Home Ownership Scheme Sales Unit **on or before 16 October 2018** (Address: Podium Level 1, Hong Kong Housing Authority (HA) Customer Service Centre, 3 Wang Tau Hom South Road, Kowloon). The above application form can be obtained at the HA Customer Service Centre or downloaded from this website: [www.housingauthority.gov.hk/hos/2018](http://www.housingauthority.gov.hk/hos/2018).